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Horses available for Livery at BREC – January 2026  

雙⿂河⾺術中⼼⾺匹適宜認養名單 - 2026 年 1 ⽉ 

 
Please be aware that these adverts provide a brief overview only and applicants are encouraged to speak to their 

coaches to discuss suitability of a horse. When allocating horses, the livery panel will consider information 

pertaining to the experience, temperament, trainability, way of going, and clinical history of the horse that is 

beyond the scope of these adverts. The livery panel maintains the right to make the livery starter package 

compulsory in certain circumstances.  

 
請注意，此認養名單只提供一些簡單的概述，我們鼓勵申請者與騎術教練商討感興趣的馬匹之合適程

度。在分配馬匹時，馬匹分配小組成員將考慮馬匹的經驗、性格、可訓練性、馬匹形態及其臨床病歷有

關的情況。在某些狀況下，馬匹分配小組成員有權要求參與強制性的認養馬匹初期訓練組合。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

G410 

 

MASTER TORNADO 

馬梟雄 

 

 7 YO 

7 歲 

• MASTER TORNADO is a 165cm bay gelding.  

• Reason for Retirement: Health and performance 

• He is friendly and quiet to handle in the stable and on the ground.  

• He is a very well-behaved ride with a good, regular, and elevated 

trot. He is easy to ride into left canter and has good self-carriage. 

At this stage of his training, he is still struggling to pick up the 

correct canter lead on the right rein and could be more supple 

through the back. He is not the most forward-thinking ride and 

requires regular use of the leg aids. He can be a bit unsteady in 

the contact at first but this quickly improves as the ride 

progresses.  

• He has begun jumping small, single fences in an obedient manner 

but shows limited talent.    

• He is quiet and easy to hack out alone and in company. 

• MASTER TORNADO has the makings of a good, all round 

equestrian horse. He will require assistance from a professional in 

order for him to improve his suppleness, steadiness, and to help 

him reach his full potential.   

• You Tube video link available here. 

 

             "馬梟雄"是一匹 165 厘米的的棕色閹馬，因健康及表現而退 

             役。他在馬房內及策騎時都非常友善、安靜及易於處理。策 

             騎時表現乖巧，步伐有規律，快步輕快且具彈性。左邊的慢  

             跑比較易於處理，並且有良好的平衡力。目前訓練階段， 他  

             在右邊方向的慢跑仍然難以正確起步，且背部柔軟度有待提 

             升。他表現特別積極，需要騎手經常使用腿部輔助。剛開始時 

             可能在銜鐵接觸上稍顯不穩，但隨著策騎訓練會迅速改善。  

             他已開始很服從地跳越小型單一道障礙物，並展現其天賦有 

             限。無論單獨或結伴同行出山，均很安靜且易於控制。他具備 

            成為一匹優秀全能馬的潛質，需要專業人士協助，以改善柔軟 

            度、穩定性，並幫助他發揮全部潛能。 

             視頻連結請按  請按此. 

 

 

https://youtube.com/watch?v=Cd-PYJrrdFM&feature=shared
https://youtube.com/watch?v=Cd-PYJrrdFM&feature=shared


  

 

 

 

 

 

 
 

H124 

 

MAJESTIC COLOUR 

彩虹千里 

 

 7 YO 

7 歲 

• MAJESTIC COLOUR is a 167cm bay gelding.  

• Reason for Retirement: Health 

• He is quiet and easy to handle in the stable and on the ground. He 

can pull faces when walking past the box but will not bite when 

being handled.  

• Under saddle, he is typically settled but can sometimes become 

distracted by his environment. He has good, balanced, rhythmical 

paces with a particularly nice, expressive canter with very good 

hock action. He is working into a contact but can become a bit 

deep in the frame and heavy on the hand. As he continues to 

develop his strength and straightness, this will improve. He has 

started basic lateral work in the trot and is proving to be a quick 

learner.   

• He has begun working over poles and small, single fences. He is 

brave, willing and steady in his approach and getaway but is still 

working to further develop his technique.  

• He is good to hack out in alone and in company on both the Old 

and New Lands. 

• MAJESTIC COLOUR has the makings of a lovely equestrian 

horse. Although he shows lots of potential as an equestrian horse, 

we encourage only more advanced riders to apply. He will 

benefit from professional assistance to aid in his development 

and rideability.   

• You Tube video link available here. 

 

 

            "彩虹千里"是一匹 167 厘米的的棕色閹馬，因健康理由而退 

             役。他在馬房內及策騎時性情安靜，容易處理，行過馬房時可 

能會做出一些表情，但在料理時不會咬人。策騎時，他一般

比較安定，但偶爾會被周圍的環境影響而分心。他的步伐平

衡、有節奏，尤其是小跑和快步時非常出色，快步動作富有

表現力，後腿動作很好。他正在學習與騎手保持接觸，但偶

爾會有點重手。隨著力量及形態上進一步的發展，這問題會

有所改善。他已開始學習基本的橫向動作，學習速度表現很

快。他已經開始練習跨欄杆及小型單道障礙物，在接近及離

開障礙物時表現勇敢、樂意及穩定，但仍需進一步提高技

術。 

他在新山及舊山時，無論單獨或結伴同行出山，均表現良

好。 

他具備成為一匹優秀馬的潛質，雖然他展現出很大潛力，但

我們建議較有經驗的騎手認養。將受益於專業訓練，以幫助

其發展及提升其策騎能力。 

視頻連結請按  請按此 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://youtube.com/watch?v=zn1wPtisXFI&feature=shared
https://www.youtube.com/watch?v=zn1wPtisXFI&feature=shared


  

 

 

 

J240 

 

 

HAPPY HOLIDAY 

假日福星 

 

  

5 YO 

5 歲 

• HAPPY HOLIDAY is a 171cm bay gelding.  

• Reason for Retirement: Health 

• He is always quiet and relaxed to handle in the stable. When 

being handled on the ground, he is generally quiet but can 

become a bit spooked by sudden noise and action.  

• He is typically quiet, well behaved, and focused under saddle but 

can become a little shy if another horse comes too close without 

showing any malice. He has no issues when working on his own. 

He has lovely paces with good rhythm in both the trot and canter 

work. He is easy to ride into a nice frame and maintains a soft 

contact, only becoming a bit more in the hand if passing other 

horses in close proximity. He can sometimes struggle with his 

transitions at this stage of his training but will continue to 

improve as he becomes stronger and puts on more condition.  

• He is generally good to hack out but can be a bit reactive to 

sudden noise and action. 

• HAPPY HOLIDAY has the makings of a lovely equestrian horse. 

Although he shows potential, we encourage only more advanced 

riders to apply. He will benefit from professional assistance to aid 

in his development and rideability.  

• You Tube video link available here. 

 

 

            "假日福星"是一匹 171 厘米的的棕色閹馬，因健康理由而退 

役。他在馬房內表現安靜、放鬆及易於處理。策騎時，一般

比較安靜，但偶爾會因突然的聲音或動作而稍微受驚。在鞍

背上，他通常很安靜，表現良好且專注，但如果其他馬匹過

於太近，他可能會有些閃縮，但不會表現惡意。他獨自工作

時沒有任何問題，步伐優美，小跑及快步均具備良好節奏。

他很容易做出優美的姿態，並保持柔軟的觸感，但在經過其

他馬匹時，會稍微變得重手。目前，在訓練階段有時會在步

伐轉換時有些困難，但隨著力量的增強及體態改善，便可持

續進步。他適合出山，但可能會對突然的聲音或動作稍有反

應。他具備作為優秀馬匹的潛質。雖然他展現出潛力，但建

議較有經驗的騎手認養。將受益於專業訓練，以幫助其發展

及提升其策騎能力。 

視頻連結請按  請按此 

 

 

                    

                                                                                                                                                                                                     20-01-2026 

Head of Equestrian Affairs 

馬術事務主管 

 Date 
日期 

 

 
Remarks: 

備註 : 

• English version prevails 

中文譯本只供參考，內容以英文為準 

• For more information, please contact our veterinarian or horse retraining team 

如欲了解更多信息，請聯絡獸醫或馬匹調教團隊 

https://youtube.com/watch?v=nppISpnZ1HQ&feature=shared
https://www.youtube.com/watch?v=nppISpnZ1HQ&feature=shared

